

EU-Konformitätserklärung EU Declaration of Conformity

Name und Anschrift des Herstellers
/Inverkehrbringer/ Name and Address of
Manufacturer/Distributor:

MAVIG GmbH
Stahlgruberring 5
81829 Munich
Germany

Für die Ausstellung dieser EU-Konformitätserklärung trägt MAVIG GmbH die alleinige Verantwortung und bestätigt, dass die nachfolgend genannten Produkte die Anforderungen der Verordnung (EU) 2016/425 für Persönliche Schutzausrüstung erfüllen.

This EU declaration of conformity is issued under the sole responsibility of MAVIG GmbH who confirms that the products mentioned below meet the provision of the Regulation (EU) 2016/425 on personal protective equipment.

Produktbezeichnung/
Product name/ *Röntgenschutzbrillen*
Radiation Protective Glasses

Modell/ Model *BR*

Angewandte Normen: IEC 61331-1:2014
Applied standards: IEC 61331-3:2014

PSA entspricht den Bestimmungen der Verordnung (EU) 2016/425 und die Modelle erfüllen die Anforderungen der technischen Spezifikationen des Herstellers. Dies ist identisch mit der PSA, die Gegenstand der Baumusterprüfbescheinigung 523548/1 ist, ausgestellt von der Benannten Stelle BTTG 0338, Manchester M17 1EH, die die EU-Baumusterprüfung (Modul B) durchgeführt hat, die jetzt von Shirley gehalten wird, **Benannte Stelle 2895**, Port Tunnel Business Park, Office 13 Unit 21, Dublin 17, ROI und unterliegt dem in der Verordnung (EU) 2016/425, Modul-D festgelegten Verfahren unter der Aufsicht der Benannten Stelle Shirley Technologies (Europe) Limited (Sky Business Centre, Port Tunnel Business Park, Office 13 Unit 21, Dublin 17, ROI) durchgeführt bei Protech Leded Eyewear, Inc., 1360 N Killian Dr. Unit 2, Lake Park, Florida 33403.

*PPE is in conformity with the provisions of Regulation (EU) 2016/425 and the models satisfy the requirements of the manufacturer's technical specifications. This is identical to the PPE which is the subject of **Certificate 523548/1** issued by BTTG Notified Body 0338, Manchester M17 1EH whom performed the EU type-examination (Module B), which is now held by **Shirley, Notified Body 2895**, Port Tunnel Business Park, Office 13 Unit 21, Dublin 17, ROI and is subject to the procedure set out in Regulation (EU) 2016/425, Module D under the supervision of the notified body Shirley Technologies (Europe) Limited (Sky Business Centre, Port Tunnel Business Park, Office 13 Unit 21, Dublin 17, ROI), performed at Protech Leded Eyewear, Inc., 1360 N Killian Dr. Unit 2, Lake Park, Florida 33403.*

MAVIG GmbH
X-Ray Protection and
Medical Suspension Systems

Company Address:
Stahlgruberring 5
81829 Munich
Germany

Post Box:
Postfach 820362
81803 Munich
Germany

Phone:
+49 (0) 89 / 420 96 - 0

Fax:
+49 (0) 89 / 420 96 - 200

e-Mail:
info@mavig.com

Web:
www.mavig.com

Bank Accounts:
HypoVereinsbank Munich
IBAN: DE80 7002 0270
1620 2253 00
SWIFT-BIC: HYVEDEMMXXX

Postbank Munich
IBAN: DE12 7001 0080
0071 3748 07
SWIFT-BIC: PBNKDEFFXXX

Trade-Register Munich
HRB-No. 76 403

Managing Directors:
Christian Stoian
Alexia Stoian-Lepère

VAT-ID No.:
DE 811268845

Diese Erklärung wurde ausgestellt von:
This statement was issued by:



Ort und Datum der Ausstellung:
Place and date of issue:

Munich, 2022-02-02

Modellvarianten/ Model versions:

BR115-BLACK			
BR118-BLACK	BR118-BLACK-PRESC-S	BR118-BLACK-PRESC-B	BR118-BLACK-PRESC-P
BR118-TAUPE	BR118-TAUPE-PRESC-S	BR118-TAUPE-PRESC-B	BR118-TAUPE-PRESC-P
BR118-BLUE	BR118-BLUE-PRESC-S	BR118-BLUE-PRESC-B	BR118-BLUE-PRESC-P
BR119-BLACK	BR119-BLACK-PRESC-S	BR119-BLACK-PRESC-B	BR119-BLACK-PRESC-P
BR119-SILVER	BR119-SILVER-PRESC-S	BR119-SILVER-PRESC-B	BR119-SILVER-PRESC-P
BR310	BR310-PRESC-S	BR310-PRESC-B	BR310-PRESC-P
BR321	BR321-PRESC-S	BR321-PRESC-B	BR321-PRESC-P
BR322	BR322-PRESC-S	BR322-PRESC-B	BR322-PRESC-P
BR331	BR331-PRESC-S	BR331-PRESC-B	BR331-PRESC-P

MAVIG GmbH
 X-Ray Protection and
 Medical Suspension Systems

Trade-Register Munich
 HRB-No. 76 403

Managing Directors:
 Christian Stoian
 Alexia Stoian-Lepère

VAT-ID No.:
 DE 811268845